
V OKTOBRU

Kabelska TV
še za 400 družin

V junijskl Stevilki Zbora obfianov smo poročali o začetku izgrad-
nje kabelsko-razdelllnega sistema na južnem delu naše občine.
Takrat se je pričela prva faza. V tej fazi bodo povezna stanovanjska
poslopja v karejih; Vodovodna, Kuzmičeva, Ravbarjeva, Einspieler-
jeva. Titova, na drugi strani Titove pa Kržičeva, Peričeva rn Piava
laguna. V mesecu oktobru bo prva faza kontana, tako dfi bo okoli
400 družin lahko sprejemalo dvanajst televizijskih in šest radijskih
programov.

V poletnih mesecih so članl Odbora za izgradnjo KRS Bežigrad
akcijo nadaljevali in pripravlti razširitev sistema V tej drugi fazl,
katere izgradnjo pa odbor načrtuje v naslednjih žtirih meseclh, bo
kabe! pove2al stanovanjska poslopja med ulico Bežigrad, Tltovo.
Likozarjevo in Parmovo ter kare Hranilniška. Havbarjeva, Samova in
Stanifieva oz. Parmova- Na severnem delu bo kabel potegnjen od
Unhartove, Vojkove in TopniSke ulice preko naselja Rapova jama
(Ulica Metoda Mikuža) do DimrČeve in Kranjfieve (bivša Dedkova).

Ha l*h obmotph |»ta «•« kot 600 p*tt«N, nevt tntarMentt p» '«hl"f;.i
dobljo pogodbi in vse intormacije v krajevni skupnosli Anton TomaŽ
Linhart, Vojkova 1. soba 2a'l. Odbor nairtuje. da bo razSiritev
kabelskega sistema rta teh območjih dokončana do konca meseca
decembra 1968-

Kabelsko razdelilni sistem bo omogo&l gledanje Sestih salelitskih
televizijskih programov v štirih jezikih: angleščini, nemščini, fran-
coščtni in ItalijanžČini. poleg tega pa še obstoječe programe; Ljub-
Ijana I-. in II., Zagreb, Koper. Avslnja I. in II. Programi bodo obdelanl
z dvojnim mešanjem. kar omogofia izredno kvaliteto in siabilnost
slike. Sistem bo prenašal v začetku tudi šest kabelsko vodenih
radljskih programov na UKW obmofiju.

Zdaj so v izgradnjl oziroma delujejo na območju naše občrne trije
večji kabelski sistemi: na črnuftah, v soseski BS/3 (krajevni skupno-
sti Ivan Kavčič-Nande in Jože Štembal) ler kabelsko-razdelilni
sistem Beiigrad na ozemlju krajevnih skupnosti Bežigrad jug. Beži-
grad sever, Anton Tomaž Linhart, Boris KidriČ in Miran Jarc. V zad-
njem času se Odbor ubada z možnostjo razširitve obstoječega
sistema v Savsko naselje, kjer je po prvlh ugotovitvah približno 900
interesentov. Prijave za prednarofiniško ceno zakljufiuje odbor s 30.
septembrom 1988.
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